

## 漢師幼稚園(龍總)家長教師會 課餘興趣班(二)

親愛的家長：

因應下學期的課餘興趣班反應熱烈，故除早前所派發的興趣班通告外，現加開劍橋英語班和英語 LEGO 班，以培養兒童的語文發展及創意思維。活動由專業人士教授，家長可因應子女的興趣、能力及時間來決定參加興趣班之項目，參加與否純屬自願性質。如有興趣讓子女參與的家長，請填妥下列表格連同費用，於 2 月 21 日或前交回班主任代收。現將課程內容臚列如下：

### (課程十二)

課程名稱：	劍橋英語班
日期：	第一期：3 月 6、13、20、27 日，4 月 17、24 日，5 月 8 日 (星期一) 第二期：5 月 15、22、29 日，6 月 5、12、19、26 日 (星期一)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K2 及 K3 學生
課程費用：	\$1750 *包括學費、「Kid' s Box Level」「Activity Book」Online Training
每班人數：	15 人 (至少 12 人或以上才開班，若人數過多會以抽籤方式處理)
內容：	由外籍英語老師任教 (具國際英語教學資格，專修兒童英語)。此課程主要針 Cambridge YLE Test-Starters 內容教授，此考試由英國劍橋大學設計的國際認可水平考試，考試內容主要涵蓋讀、寫、聽、說四方面。此考試證書可作學生英語能力指標。此外，並有英語能力評估試，按小朋友的能力編入合適的課程。完成課程後(約 40 小時的課程)，導師按學生的能力，建議學生報考有關機構舉辦之考試。

### (課程十三)

課程名稱：	英語 LEGO 班
日期：	第一期：3 月 7、14、21、28，4 月 18、25 日，5 月 9 日 (星期二) 第二期：5 月 16、23、30 日，6 月 6、13、20、27 日 (星期二)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K1 學生
課程費用：	\$1260 * 包括學費、材料費
每班人數：	15 人 (至少 12 人或以上才開班，若人數過多會以抽籤方式處理)
內容：	由外籍英語老師任教 (具國際英語教學資格，專修兒童英語)。為增進小朋友學習英語的興趣和信心，本校舉辦幼兒英語興趣班，內容主要是以英語為媒介，透過英文故事及一系列富趣味性的力高積木(LEGO)，配以兒歌及多樣化的活動，讓幼兒在活潑及生動的英文口語環境中學習。

請家長注意，幼兒所報讀的興趣班兩期均須出席，有關第二期的款項將於4月份收取。若對上述事宜有任何疑問，歡迎致電本校 2384 7272 查詢。

漢師幼稚園（龍總）家長教師會

主席：李彥嫻 謹啟

（陳奕芹助理主任代行）

二零二三年二月十五日

回 條

敬覆者：

本人為\_\_\_\_\_班學生\_\_\_\_\_的家長，現希望為子女 報讀 / 不報讀  
以下課程。

本人子女報讀：共支付：\$\_\_\_\_\_

<input type="checkbox"/> 課程十二 劍橋英語班 K2 及 K3 學生 <input type="checkbox"/> 繳付： <u>\$1750</u>	<input type="checkbox"/> 課程十三 英語 LEGO 班 K1 學生 繳付： <u>\$1260</u>
---	---

家長簽署：\_\_\_\_\_ 聯絡電話：\_\_\_\_\_ 日期：\_\_\_\_\_

# HKVNS Alumni Association Kindergarten (KCC) Parent-Teacher Association

## Extra-Curricular Activities

15 February 2023

Dear Parents,

Due to the positive response to the after-school extra-curricular activities in the second semester, in addition to the interest class announcements distributed earlier, Cambridge English classes and English LEGO classes are now on offer to foster children's language development and creative thinking. Professionals teach the classes. Parents can choose to enroll their children in interest classes based on their children's interests, talents and available time. Participation is purely voluntary. Parents who wish to allow their children to participate should complete the following form along with the requisite fee, and return it to the class teacher on or before 20 February 2023. The following are the course contents:

### ( Programme 12 )

Name	Cambridge English Class
Date	First Session: 6, 13, 20, 27 March 2023; 17, 24 April 2023; 8 May 2023 (Monday) Second Session: 15, 22, 29 May; 5, 12, 19, 26 June (Monday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K2 and K3 Students
Fees	\$1750 (a total of 7 lessons) **Including Lesson fee, 「Kid' s Box Level 」 「Activity Book 」 and Online Training
Number of students	15 students ( Requires a minimum of 12 students to operate ) If there is a high demand, spaces will be allocated by drawing lots.
Content	Foreign English teachers (with international English teaching qualifications, specializing in teaching children's English) teach the course. This course is mostly taught using the Cambridge YLE Test-Starters curriculum. The University of Cambridge in the United Kingdom created this internationally recognized level test. The test material focuses on four areas: reading, writing, listening and speaking. This test certificate can be used to assess students' English skills. There is also an English competency assessment test, and classes are designed based on children's ability. Following completion of the course (about 40 hours), the tutor will recommend the student apply for the relevant organization's examination based on the student's aptitude.

### ( Programme 13 )

Name	English Lego Class
Date	First Session: 7, 14, 21, 28 March 2023; 18, 25 April 2023; 9 May 2023 ( Tuesday ) Second Session: 16, 23, 30 May 2023; 6, 13, 20, 27 June 2023 ( Tuesday )
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K1 Students
Fees	\$1260 ( 7 lessons/session ) * Including tuition and materials
Number of students	15 students ( Requires a minimum of 12 students to operate ) If there is a high demand, spaces will be allocated by drawing lots.
Content	Foreign English teachers (with international English teaching certifications, specialising in children's English) teach the course. Our school provides English interest sessions for youngsters in order to increase their enthusiasm and confidence in learning English. The language of instruction is English. Through English stories and a series of engaging Lego building blocks (LEGO), as well as children's songs and a range of activities, children can learn in a lively and vivid oral English environment.

Please keep in mind that students must attend both sessions of the interest classes, with the fee for the second session due in April. Please call our staff at 2384 7272 if you have any questions about the arrangement.

-----

**Reply slip [✓ as appropriate]**

To whom it may concern,

I am the parent of \_\_\_\_\_ in class \_\_\_\_\_, and

I will / will not apply for extra-curriculum activities for my child.

I wish to enrol my child in the following programme/s, total fees : \$ \_\_\_\_\_

<input type="checkbox"/> <b>Programme 12</b> Cambridge English Class K2-K3 students  <input type="checkbox"/> Pay: \$1750	<input type="checkbox"/> <b>Programme 13</b> English Lego Class K1 students  <input type="checkbox"/> Pay: \$1260
--	--

Signature : \_\_\_\_\_ Tel : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_